
Zápis schůze Školské rady 
  
Čtvrtek 22. 2. 2024            17.30 ZŠ Chvaletická – Jídelna 
  
Přítomni:  
za školskou radu: Markéta Procházková, Iva Brabcová, Jana Bartáková, Radim Lovětínský, Klára Holá 
za vedení školy: Josef Knepr, Klára Hrušková, Věra Kovářová, Josef Formánek, Jana Reitspiesová 
Omluveni: Miroslav Froněk 
  
Program: 

o Přivítání 
o Hodnocení průběhu školního roku 2023 / 2024 

• Žáci - 834 žáků ve škole. 
• Sbor - konsolidovaný - navýšení úvazků současných učitelů jako náhrada za odchozí 

kolegy. Proběhly pohovory s novými učiteli, je málo zájemců, zejména učitelů na 
matematiku a informatiku. 

• Na Jahodnici vzniknou pravděpodobně 2 první + 2 přípravné třídy, + 1 první třída na 
Šimanovské. 

• Na Chvaletickou by letos dle matriky mělo být 71 spádových dětí, z devátých tříd 
odejde 69 dětí. Počítá se s 1 přípravnou třídou - 15 dětí. 

• Bude jednotný zápis pro české a ukrajinské děti. 
  

o Akce 
▪ LVVZ - v lednu proběhl LVVZ pro žáky 2. st., další dva pro 7. ročníky budou 

následovat, jedou 2/3 dětí. Akce se uskutečňuje za dotace MČ Praha 14 - děkujeme. 
▪ Sportovní akce - Běh babího léta, plavecké závody, Vánoční laťka, sportovní dny na 

konci roku. 
▪ Školy v přírodě - škola podporuje, aby každá třída vyjela na ŠVP. Dle směrnice 

hospodaření městské části, na každou akci, která přesáhne cenu 50tis., musí být 
výběrové řízení. Ředitel školy má v kompetenci rozhodovat o akcích do 250 tisíc, nad 
tuto částku a do částky 2 miliony může o akci rozhodnout zřizovatel. Při množství 
žáků a tříd na ZŠ Chvaletická je odhadovaná cena za všechny třídy cca 3 miliony. 
Agentura, se kterou škola pravidelně jezdí je zárukou pro učitele i rodiče, že akce 
zdárně proběhne. Směrnice neodpovídá současným cenám a velikosti ZŠ Chvaletická 
a je třeba, aby byla pozměněna a žáci mohli na ŠVP vyjíždět. Na ŠVP vyjíždějí žáci na 
žádost rodičů a za jejich peníze, není tedy důvod, proč jim nevyhovět. Pí Holá bude 
tuto záležitost komunikovat na MČ a pokusí se o řešení. Děkujeme paní Poesové a p. 
Kutmonovi za dosavadní podporu školy. 
 

o Rozpočet  
• rozpočet na rok 2024 - v 2. týdnu v březnu budou na webu rozpočty příspěvkových 

organizací, ale neočekávají se razantní škrty.  
• Zásadní otázkou jsou mzdové prostředky na nepedagogické pracovníky, kteří jsou 

nezbytní pro chod školy. Jejich ohodnocení nelze již více krátit a ani nelze požadovat 
jejich vyšší nasazení, zároveň se škola bez jejich práce neobejde. Pí Holá zjistí na MČ 
jaká se nabízejí řešení. 

o Spolupráce školy s SR Lehovec. Výborná, velká podpora školy.  
o Návrhy školy na oblasti možné spolupráce mezi školou a Školskou radou - viz výše.  

  
o Školní rok 24/25  

• Personální stabilizace školy. 
• Čipový systém na vyzvedávání dětí z družiny - v plánu zavedení. 



• Zóna ve vestibulu na horní budově pro děti. V knihovně se učí jazyky, tak děti 
nemohou chodit tam. 

• Pořízení 2 dotykových monitorů. Tablety, notebooky - na dobré úrovni.  
• Zápis bude na dolní budově.  
  

o p. uč. Apeltauer - fotografická soutěž - přes 600 snímků - vybráno 100 nejlepších, výběr bude 
vystaven ve škole. Návrh, že by mohla soutěž proběhnout i na dalších školách Prahy 14 a 
mohlo by následovat hlasování o nejlepších snímcích napříč školami. 

  
o Změna ve školním řádu: 

• Odstavec 8/1 d bude doplněn o:  
Zvýšená omluvená absence 
Při zvýšené omluvené absenci žáka/žákyně může škola od zákonného zástupce jako 
přílohu k omluvence požadovat lékařské potvrzení 

 Tato změna školního řádu byla odsouhlasena všemi přítomnými členy školské rady (5 
hlasů). 

  
Zapsala: Markéta Procházková 
 


